

SOUND TRACK COLOGNE 2021

18



Köln, 05.07.2021

SoundTrack_Cologne 18: Nominierte für EUROPEAN TALENT COMPETITION

(for English version see below)

15 Team- und Einzelbeiträge von insgesamt 24 Komponist*innen und Sounddesigner*innen wurden für den EUROPEAN TALENT AWARD nominiert. Die Gewinner*innen werden am Abend des 20. November 2021 im Rahmen der feierlichen Award Ceremony in der IHK Köln.

Die **EUROPEAN TALENT COMPETITION** bietet vor allem jungen Talenten eine Plattform. Die Teilnehmer*innen sollten die Narration und Bildebene des Kurzfilms THE MALL von Jerry Hoffmann **mit einem eigenen Score und/oder Sounddesign neu interpretieren.**

Die Nominierten (in alphabetischer Reihenfolge): Mariana Calegari (Score), Team Delta Sound Composers (Lorenzo Gioelli, Francesco Giubasso, Andrea Guzzoletti, Stefano Patrizio, Riccardo Pettinà, Alessandro Stocco, alle Score und Sounddesign), Team Benjamin Guigue-Rodet (Score) und Clovis Schneider (Score), Team Dhruv Jindal (Sounddesign) und Max Glass (Sounddesign), Julius Jonker (Score), Ana Krstajic (Score), Team Marco Matrone (Score, Sounddesign) und Flavio Senatore (Score, Sounddesign), Ludwig Peter Müller (Score, Sounddesign), Gaia Olino (Sounddesign), Thomas Peyrounette (Score), Team Tobias Alexander Ratka (Score) und Leo Wang (Sounddesign), Maximilian Sattler (Score, Sounddesign), Gennaro Savarese (Sounddesign), Martyna Staszczyk (Score), Théo Tsangary (Sounddesign)

Das Wettbewerbsscreening findet am Samstag, 20. November 2021 in der Fritz Thyssen Stiftung statt. Die Nominierten werden mit ihren Neuvertonungen von THE MALL auf großer Leinwand dem Publikum und der Jury vorgestellt, es moderiert Yati Durant.

Die Gewinner des **WDR FILMSCORE AWARDS** haben die Möglichkeit, eine eigene Komposition mit dem WDR Funkhausorchester einzuspielen. Der WDR FILMSCORE AWARD wird vergeben in Kooperation mit dem WDR und dem WDR Funkhausorchester. Der Preis des **EUROPEAN TALENT AWARD SOUNDDESIGN** ist eine 5.1 Surround Kurzfilm-Mischung in dem renommierten Tonstudio Chaussee Soundvision in Köln, das diesen Preis stiftet.

SoundTrack_Cologne 18 announces the nominees for the EUROPEAN TALENT COMPETITION

15 entries by teams and individuals, consisting of 24 composers and sound designers are nominated for the EUROPEAN TALENT AWARD. The winners will be announced at the Award Ceremony at IHK in Cologne on November 20th, 2021.

The **EUROPEAN TALENT COMPETITION** offers a platform especially for young talents. The participants' task was to compose a new interpretation (score and/or sound design) to the short film THE MALL by Jerry Hoffmann.

The nominees (in alphabetical order): Mariana Calegari (Score), Team Delta Sound Composers (Lorenzo Gioelli, Francesco Giubasso, Andrea Guzzoletti, Stefano Patrizio, Riccardo Pettinà, Alessandro Stocco, all Score and Sound design), Team Benjamin Guigue-Rodet (Score) and Clovis Schneider (Score), Team Dhruv Jindal (Sound design) und Max Glass (Sound design), Julius Jonker (Score), Ana Krstajic (Score), Team Marco Matrone (Score, Sound design) and Flavio Senatore (Score, Sound design), Ludwig Peter Müller (Score, Sound design), Gaia Olino (Sound design), Thomas Peyrounette (Score), Team Tobias Alexander Ratka (Score) and Leo Wang (Sound design), Maximilian Sattler (Score, Sounddesign), Gennaro Savarese (Sounddesign), Martyna Staszczyk (Score), Théo Tsangary (Sound design)

The competition screening takes place at the Fritz Thyssen Stiftung in Cologne on Saturday, November 20th. The nominees and their scores for THE MALL will be presented on the big screen to both audiences and jury, moderated by Yati Durant.

The winner of the **WDR FILMSCORE AWARD** has the opportunity to record his or her composition with the WDR Funkhausorchester. The WDR FILMSCORE AWARD will be presented in cooperation with WDR and WDR Funkhausorchester. The awarded prize of the **EUROPEAN TALENT AWARD SOUND DESIGN** is a 5.1 Surround Short Mix in the prestigious sound mixing studio Chaussee Soundvision in Cologne, which has donated this award.

SoundTrack_Cologne 18 wird gefördert von // is supported by (Stand / as per June 23, 2021):

Die Beauftragte der Bundesregierung für Kultur und Medien / Ministerium für Wirtschaft, Innovation, Digitalisierung und Energie des Landes NRW / Ministerium für Kultur und Wissenschaft des Landes NRW / Stadt Köln / Film- und Medienstiftung NRW / KölnBusiness Wirtschaftsförderungs-GmbH

wird unterstützt von // is sponsored by:

WDR Funkhausorchester / Chaussee Soundvision / GEMA / Orchestral Tools / ECSA European Composer & Songwriter Alliance / Composers Club e.V. / DEFKOM / Media Music e.V./ Nordic Film Music Days / WIFT Germany / cinema musica / DataKal Starbase / ifs internationale filmschule köln / MFFN Music Film Festival Network

Contact:

SoundTrack_Cologne | Trajanstr. 27 | 50678 Köln
fon +49 221 931844 0 | fax +49 221 931844 9
europealent@soundtrackcologne.de
www.soundtrackcologne.de

Organised by:

TELEVISOR TROIKA GmbH
Trajanstr. 27 | 50678 Köln | HRB 27204 AG Köln
Geschäftsführer // CEO: Michael Aust
presse@televisor.de
www.televisor.de